
 

    

 

 

 

Beste leden bij Verbrugge Terminals, 

 

Op dinsdag 22 februari a.s. organiseren FNV Havens en CNV Vakmensen gezamenlijke ledenvergaderingen. 

Jullie zijn welkom op de volgende locaties en tijdstippen.  

 

10.30 – 12.00 uur 

MIDDELBURG 

Hotel Arneville 

Buitenruststraat 22 

14.15 – 15.45 uur 

TERNEUZEN 

SnowWorld  

Zeelandlaan 3  

16.15 – 17.45 uur 

TERNEUZEN 

SnowWorld 

Zeelandlaan 3 

19.30 – 21.00 uur 

MIDDELBURG 

Hotel Arneville 

Buitenruststraat 22 

 

Onderwerp van gesprek is de CAO 2022 voor Verbrugge Terminals en de ontwikkelingen rondom de “CAO 2.0” 

waaraan dit jaar gewerkt gaat worden. 

 

CAO 2022 

Een brede delegatie van leden en bestuurders van CNV en FNV heeft op 14 en 16 februari 2022 overleg 

gevoerd met het Verbrugge management. Daarbij kwam allereerst de bedrijfseconomische situatie van 

Verbrugge aan de orde. De afgelopen jaren is de Automatische Prijscompensatie steeds later in het jaar met 

terugwerkende kracht tot april uitbetaald. Hiermee werd invulling gegeven aan de cao-tekst dat “bij financiële 

calamiteiten” overleg plaatsvindt over de betaling van de APC. 

Voor de CAO 2022 hebben veel leden de wens geuit om de Automatische Prijscompensatie “weer gewoon in 

april 2022” betaald te krijgen.  

Het Verbrugge management stelt dat er nog altijd sprake is van financiële nood. In 2019 was er een crisis in 

verband met eisen van de bank die zich zorgen maakte over de winstgevendheid van de terminal. “Het 

Amerikaanse leger” heeft met hun bezoek aan de terminal gelukkig weer wat geld in het laatje gebracht. Maar 

COVID eist volgens Verbrugge ook zijn tol: veel zieken en afwezigen, minder omzet. En het is nog steeds 

moeilijk om nieuwe klanten en projecten aan te trekken. Ondertussen zijn de nodige investeringen vereist om 

te zorgen dat Verbrugge de concurrentie met andere bedrijven aankan.  

 

CAO 2.0 

Volgens het management is het van belang om goede afspraken te maken over een nieuwe, aangepaste 

CAO 2.0, zodat het bedrijf en de arbeidsvoorwaarden in de toekomst in stand gehouden kunnen worden.  

Van vakbondszijde hebben we aangegeven dat we het prima vinden om te praten over een CAO 2.0, maar dat 

om dat in alle rust te kunnen doen, duidelijkheid geboden moet worden over de betaling van de APC in 2022. 

Het gaat immers om koopkrachtbehoud, wat met de inflatie van de laatste maanden een nog groter issue is 

dan het in lange tijd geweest is. Van vakbondszijde is ook gewezen op de noodzaak om de operatie vlekkelozer 

te laten verlopen, aangezien het grote aantal plannings- en andere fouten het bedrijf onnodig op achterstand 

zet.  

 

Verbrugge zal ons vóór de ledenvergaderingen laten weten hoe het bedrijf dit jaar wil omgaan met de APC. 

Wij zullen jullie daarover op de ledenvergaderingen informeren en met jullie bespreken hoe wij verder 

aankijken tegen het project “CAO 2.0”.  

 

Met vriendelijke groet, 

graag tot ziens op 22 februari a.s.,  

 

Joost van der Lecq     Johann Honders 

bestuurder FNV Havens     bestuurder CNV Vakmensen 

Joost.vanderLecq@fnv.nl     J.Honders@cnvvakmensen.nl 
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